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Zápis 

ze 17. řádného zasedání AS ČVUT 
konaného dne 24. června 2009 

ve velké zasedací  místnosti RČVUT  
 

  

1. Schválení programu 17. zasedání AS ČVUT (2/3 senátorů) 

2. Kontrola a schválení zápisu ze 16.  zasedání AS ČVUT (2/3 senátorů) 

3. Schválení Zprávy o činnosti AS ČVUT v Praze (2/3 senátorů) 

4. Schválení Jednacího řádu VR ČVUT v Praze FEL  (3/4 senátorů) 

5. Projednání Smlouvy o smlouvě budoucí –věcné břemeno pro podzemní kabelové 
vedení Nová budova ČVUT v Praze (2/3 senátorů) 

6. Projednání Dohody o narovnání Rámcové smlouvy (2/3 senátorů) 

7. Schválení Aktualizace dlouhodobého záměru ČVUT v Praze na rok 2010 (2/3 
senátorů) 

8. Projednání Rozvojových projektů ČVUT v Praze na rok 2010 (2/3 senátorů) 

9. Projednání návrhu na podání projektu VaVPI „Výzkumn é a vzdělávací centrum 
Turnov“ (2/3 senátorů) 

10. Projednání dodatku č.1 k Příkazu rektora č.3/2009 „Poplatky za mimořádné a 
nadstandardní administrativní úkony“ (2/3 senátorů) 

11. Projednání Metodického pokynu o etické přípravě vysokoškolských závěrečných 
prací ČVUT v Praze (2/3 senátorů) 

12. Vyhlášení volby kandidáta na rektora ČVUT v Praze, volba volební komise (2/3 
senátorů)  

13. Různé 

a) Informace o stavebních investicích 2004-2009 (ředitel ÚVIČ)  

b) Přesun fakultních knihovních fondů do NTK (Kříha) 

c) Status studenta (Pernicová) 

 
Přítomni : Ing. Babánková Jaroslava (F5), Doc. Ing. Bílek Jan, CSc.(F3), Doc.Ing. Demel Jiří, 
CSc. (F1), Ing. Dudíková Michaela (KÚ), Prof. Ing. Fiala Pavel, CSc. (F4),  Bc. Filingerová 
Miroslava (F3), Ing. Gruber Jan (F4),  Ing. arch. Hainc Jaromír (F5), Hofmanová Lucie, DiS. 
(F7),  Ing. Hromek Vladimír (F2), Doc. Ing. Chadzitaskos Goce, CSc. (F4),  Ing. Jirků Jonáš 
(F6), Ing. Kadeřábek Karel Bc.(F5), Karal David (F4), Ing. Kašpar Jan (F7),  Ing. Kočárková 
Dagmar, Bc. (F6), Prof. Ing. Konvalinka Petr, CSc. (F1), Ing. MUDr. Kříha Vítězslav, Ph.D. 
(F3), Prof. Ing. arch. Lábus Ladislav (F5), Ing. Lysák Pavel (F2),  Bc. Martinka Tomáš (F7), 
Mašín Jiří (F6), Prof. Ing. Nožička Jiří, CSc. (F2), Ing. arch. Paroubek Jan (F5), Ing. 
Pernicová Radka (F1), Doc.Dr. Ing. Richter Ivan (F4), PhDr. Schmid Jaroslav, CSc. (ÚTVS),  
Doc. PhDr. Semrád Jiří, CSc. (MÚVS), Ing. Šimůnek Ivo, CSc. (KÚ), Mgr. Vymětalová 
Veronika (F7).  
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Omluveni z jednání:  Prof. Ing. Haasz Vladimír, CSc.(F3), Ing. Kašpar Jaromír (F3), Ing. 
M.Sc. Kutílek Patrik Ph.D. (F7), Molnárová Jitka (F5), Procházková Eva (F1),  Doc. Ing. 
Sodomka Jaromír, CSc. (F6), Doc. Ing. Štemberk Petr, CSc. (F1),   Prof. Ing. Uhlíř Ivan, 
DrSc. (F2),  Prof. Ing. Valášek  Michael, DrSc. (F2), Ing. Žídek Libor (F6).  
   
Neomluveni z jednání:   
 
Hosté:  rektor Havlíček, kvestor Pětioký, prorektor Bíla, prorektor Kuba, prorektor Vejražka, 
ředitel SÚZ Zmrzlík, ředitel TIC Press,  ředitel ÚVIČ Kubant, Ezr (ÚVIČ), Příbramský 
(VIC). 
 
 

1. Schválení programu 17. zasedání AS ČVUT 
 

Předseda AS seznámil členy AS s programem 17. zasedání AS ČVUT. 
Hlasování: 27 – 0  - 0 
Usnesení:  AS ČVUT schválil program 17. zasedání AS ČVUT. 

 

2. Kontrola a schválení zápisu ze 16. zasedání AS ČVUT 
 

Předseda AS obdržel několik připomínek k zápisu ze 16. zasedání AS ČVUT, které 
zapracoval. 
Hlasování:  27 – 0 - 0 
Usnesení: AS ČVUT schválil zápis ze 16. zasedání, konaného dne 20.5. 2009 po zapracování 
připomínek.  

 

3. Schválení Zprávy o činnosti AS ČVUT v Praze za rok 2008 

Předsednictvo AS předložilo zprávu o činnosti AS ČVUT za rok 2008. Zpráva o činnosti je 
souhrnem zpráv  jednotlivých komisí AS ČVUT. 

Diskuse: Kuba – formulační připomínka, Kříha. 
Hlasování: 27 – 0 - 0 
Usnesení: AS ČVUT schválil  Zprávu o činnosti AS ČVUT v Praze s formulační 
připomínkou. 

 

4. Schválení Jednacího řádu VR ČVUT v Praze FEL 

Předseda LK uvedl, že dokument s návrhem změn (čl.4, odst.6) byl vystaven na Inforeku. 
Vzhledem tomu, že AS ČVUT nebyl usnášení schopný ¾ většinou, bylo schválení  JŘ VR 
ČVUT v Praze FEL přesunuto na 30.9.2009. 

 

5. Projednání Smlouvy o smlouvě budoucí – věcné břemeno pro podzemní kabelové 
vedení Nová budova ČVUT v Praze 

Materiál byl vystaven na Inforeku. 

Diskuse: Bílek. 
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Hlasování:  27 – 0 - 0 
Usnesení: AS ČVUT souhlasně projednal Smlouvu o smlouvě budoucí – věcné břemeno 
umístění a provozování zařízení distribuční soustavy – podzemního kabelového vedení 22 kV 
na pozemcích parc. č. 680/1, 681/14 v k.ú. Dejvice a vstupního rozvaděče VN nové vestavěné 
velkoodběratelské trafostanice v 2. podzemním podlaží nové budovy ČVUT v Praze – 
Dejvicích. 

 

6. Projednání  Dohody o narovnání Rámcové smlouvy 

Rektor stručně zrekapituloval historii projektu výstavby akademického komplexu budov pro 
VŠCHT a ČVUT na Vítězném náměstí. 

Dohoda o narovnání Rámcové smlouvy byla k nahlédnutí členům AS ČVUT na sekretariátě 
rektora. 

Diskuse: Konvalinka, Demel, Lysák, Fiala (HK) - souhlasí s Dohodou o narovnání rámcové 
smlouvy, kvestor, rektor, Kříha, kvestor, Chadzitaskos, Konvalinka, rektor, Chadzitaskos, 
Kříha. 
Hlasování:  21 – 0 - 8 
Usnesení: AS ČVUT souhlasně projednal: 

1. „Dohodu o narovnání Rámcové smlouvy o realizaci stavebního 
záměru na Vítězném náměstí (Projekt Dejvice-Center) 
s přílohami“ 

2. „Nájemní smlouvu II. – návrh DC 09.04.2009“ 
3. „Nájemní smlouvu III. – návrh DC 09.04.2009“ 
4. „Smlouva o smlouvě budoucí“, týkající se darování pozemků ve 

vlastnictví VŠCHT ve prospěch ČVUT v Praze“. 

Hlasování o doprovodném usnesení: 27 – 0 - 2 

Doprovodné usnesení: AS ČVUT žádá rektora ČVUT o průběžné informování o všech 
změnách v Dohodě o narovnání Rámcové smlouvy. 

 

7. Schválení Aktualizace dlouhodobého záměru ČVUT v Praze na rok 2010 
Aktualizaci uvedl prorektor Bíla. Aktualizace byla projednána VR i grémiem. 
Aktualizace je rozdělena do tří částí (studentské záležitosti, část rozvojová, část věda a 
výzkum). 
Prorektor Bíla zdůraznil základní strategické úkoly a cíle pro rok 2010. Návrh byl projednán 
na minulém zasedání AS ČVUT v Praze. 

Diskuse: Bílek, Vymětalová – žádá doplnit projekt laboratoří FBMI. 
Hlasování:  27 - 0 - 0 
Usnesení: AS ČVUT schválil Aktualizaci dlouhodobého záměru ČVUT v Praze na rok 2010 
s připomínkou týkající se laboratoří FBMI. 

 

8. Projednání Rozvojových projektů ČVUT v Praze na rok 2010 

Prorektor Bíla seznámil AS s aktuálním stavem RP centralizovaných i decentralizovaných na 
rok 2010. 
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Diskuse: Fiala, Bíla, Kříha, rektor. 
Hlasování: 25 – 0 - 2 
Usnesení: AS ČVUT projednal Rozvojové projekty ČVUT v Praze na rok 2010 bez 
připomínek. 

 

 
9. Projednání návrhu na podání projektu V a VPI „ Výzkumné a vzdělávací  
 centrum Turnov“  

Návrh vystaven na Inforeku. 

Projekt představil senátor prof. Nožička. Stručně projekt charakterizoval. Uvedl, že cílovou 
skupinou, na kterou je Centrum zaměřeno je Turnovsko a Liberecký kraj. Seznámil AS 
s lokalitou, kde bude Centrum umístěno. Projekt je podporován řadou významných českých 
průmyslových podniků. 

Diskuse: Fiala, rektor, Kuba, kvestor, Chadzitaskos, Bílek, Demel, kvestor, Gruber, Kuba. 
Hlasování: 18 – 0 - 9 
Usnesení: AS ČVUT souhlasně projednal návrh na podání projektu ČVUT v Praze do OP 
VaVPI „Výzkumné a vzdělávací centrum Turnov“. 

 

Hlasování: 22 – 1 - 4 
Usnesení: AS ČVUT souhlasně projednal záměr zakoupit pozemek parc. č. 855/3, 855/4, 
855/5 včetně nemovitostí z prostředků projektu VaVPI „Výzkumné a vzdělávací centrum 
Turnov“. 

 

10.  Projednání dodatku č.1 k Příkazu rektora č.3/2009 „Poplatky za mimořádné a 
nadstandardní administrativní úkony“  

 
Návrh předložil AS ČVUT prorektor Kuba. Materiál byl vystaven na Inforeku. Dodatek byl 
vyvolán uzavřením  nové smlouvy o poskytování karet studenta mezi VIC a  ISIC. Došlo ke 
zdražení licence ze 120 Kč na 150 Kč. 
Ke změně dochází v ceníku za mimořádné a nadstandardní administrativní úkony. 

Diskuse: Chadzitaskos, Demel – navrhuje, aby předpis byl formulován takovým způsobem, 
aby nebylo nutno se změnou ceny licence ISIC vždy znovu měnit Příkaz rektora č.3/2009, 
Fiala, Kříha – požaduje upravit terminologii (průkaz studenta, průkaz ČVUT, …). 
Hlasování: 26 - 0 - 2 
Usnesení: AS ČVUT souhlasně projednal dodatek č.1 k Příkazu rektora č.3/2009 „Poplatky 
za mimořádné a nadstandardní administrativní úkony“ a doporučuje vedení ČVUT upravit ve 
smyslu připomínek. 

 

11. Projednání Metodického pokynu o etické přípravě vysokoškolských závěrečných 
prací ČVUT v Praze 

 
Metodický pokyn uvedl prorektor Kuba. Materiál byl projednáván od ledna 2009. 
Diskuse: Semrád – připomínka k názvu Metodického pokynu, navrhuje „Metodický pokyn o 
dodržování etických principů při přípravě vysokoškolských závěrečných prací ČVUT 
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v Praze“, Bílek – připomínka k článku 5, odst.2, rektor – připomínka k formulaci, Demel - 
připomínka k formulaci. 
Hlasování: 26 – 0 – 2 
Usnesení:  AS ČVUT souhlasně projednal Metodický pokyn o dodržování etických principů 
při přípravě vysokoškolských závěrečných prací ČVUT v Praze po zapracování připomínek. 

 

12. Vyhlášení volby kandidáta na rektora ČVUT v Praze, volba volební komise 

Bod uvedl předseda LK Bílek. Harmonogram volby rektora byl projednán na minulém 
zasedání AS ČVUT. 

Diskuse: rektor, Chadzitaskos, Demel, Konvalinka. 

Návrh složení volební komise: Bílek – předseda,  Hromek – člen, Dudíková – člen, Demel – 
člen, Babánková – člen. 
Hlasování o volební komisi: 29 – 0 - 0 
Usnesení: AS ČVUT vyhlásil volbu kandidáta na rektora ČVUT v Praze. Zvolil volební 
komisi ve složení: 

Předseda:  doc.Bílek. 

Členové:  Ing. Babánková, doc. Demel, Ing. Dudíková, Ing. Hromek. 

 

13. Různé 

a) Informace o stavebních investicích 2004 – 2009 (ředitel ÚVIČ Kubant) 
 Ředitel ÚVIČ prezentoval realizaci stavebních investic z dotace MŠMT za období 
2003-2009 v členění po jednotlivých součástech ČVUT. 
Diskuse: Fiala, Konvalinka, rektor. 

b) Přesun fakultních knihovních fondů do NTK (Kříha) 
Senátor Kříha upozornil na nevhodný způsob, jakým některé přesuny knihovních 
fondů do NTK probíhají. 
Diskuse: rektor. 

c) Status studenta (Pernicová) 
Senátorka Pernicová upozornila na skutečnost, kdy student, který skončí bakalářské 
studium přestává být studentem do doby než je zapsán do studia následného. 
 Diskuse: rektor – doporučuje fakultám, aby na složení závěrečných zkoušek 
neprodleně navazoval zápis do dalšího studia, ředitel SÚZ Zmrzlík, Gruber, Kuba. 
Hlasování:    20 - 0 - 1 
Usnesení: AS ČVUT žádá vedení, aby AS seznámil se způsobem poskytování 
studentských výhod ČVUT těm absolventům ČVUT, kteří hodlají pokračovat ve 
studiu na ČVUT. 
 

18. řádné zasedání  AS ČVUT se bude konat dne 30.9. 2009 ve 13.30 hod ve velké zasedací 
místnosti RČVUT. 
 
Zapsala: Ing.Kamila Dušková 
Upravil a z audiozáznamu editoval: 
předseda AS ČVUT                  Prof. Ing. Petr Konvalinka, CSc. 
              předseda AS ČVUT  


